
Protokół Nr XXI/08
z XXI Sesji Rady Powiatu
W Ustrzykach Dolnych

z dnia 29 kwietnia 2008 r

Posiedzenie XXI Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali narad
siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniższego
porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za rok 2007.
5. Opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu powiatu w 2007 r.

i przedstawienie wniosku dot. udzielenia absolutorium Zarządowi
Powiatu.

6. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie dot. wniosku
Komisji Rewizyjnej.

7. Dyskusja.
8. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu.
9. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za 2007 r

10. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu,
2) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r.
3) powołanie Rzecznika Praw Konsumentów,
4) likwidacji I - go Liceum Profilowanego wchodzącego w skład

Zespołu Szkół Licealnych w Ustrzykach Dolnych,
5) założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Ustrzykach

'Dolnych dla uczniów po szkole gimnazjalnej.
11. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
13. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Otwieram XXI Sesję Rady powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych obecnych
jest 14 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady są



prawomocne. Przewodniczący powitał panie i panów radnych, kierowników
jednostek, dyrektorów, pracowników Starostwa oraz zaproszonych gości.
Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje zmian
w przedstawionym porządku obrad.

Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Proponuje się wprowadzić dodatkową uchwałę w sprawie zaciągnięcia
zobowiązania na 2009 r.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie porządku obrad?
Chciałbym wprowadzić poprawkę w pkt. 6 Opinię Komisji Budżetu, Finansów
i Rozwoju Gospodarczego w związku z tym zmieni się numeracja.
Więcej wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do
głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Wniosek Pana Starosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym wprowadzone
zostały zmiany do porządku obrad, że pkt. 10 uzupełnia się o podpunkt 6
o następującym brzmieniu:
,,6) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 2009 r"

Ad.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania. Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi
odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Janinę Piekarską o zabranie głosu.
Informacj a stanowi załącznik do protokołu.



Ad. 4

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. sprawozdanie z wykonania
budżetu za rok 2007 r.

Glos zabiera Pan Krzysztof Gąsior Starosta

Budżet Powiatu Bieszczadzkiego na 2007 ruchwalony 29 grudnia 2006 r był 20
krotnie zmieniany w tym 13 razy uchwałami Rady Powiatu i 7 razy uchwałami
Zarządu Powiatu. Po stronie dochodu z kwoty 24.838,138 zł wzrósł do kwoty
27.916.687,85 zł, a po stronie wydatków z kwoty 25.377.689 zł zwiększył się do
kwoty 29.887.546,85 zł. Dochody w ogólnych zostały wykonane zostały w
97,22%.
Wydatki inwestycyjne 9.066.971zł 31,7%
W tym środki zewnętrzne 7.157,345 zł
Zadłużenie 10.751.889 zł 39%

W Powiecie były realizowane następujące zadania inwestycyjne:
- przebudowa budynku głównego Zespołu Szkół Licealnych w Ustrzykach
Dolnych ( dach na budynku głównym wraz z kominem wentylacyjnym
i instalacją, elewacja budynku głównego i sali gimnastycznej, stolarka okienna,
drzwiowa, drenaż odwadniający). Koszt całkowity 750.900 zł,
- monitoring wizyjny w szkołach i placówkach dla Bieszczadzkiego Zespołu
Szkół Zawodowych. Wartość 18.112 zł. Pozyskano środki w ramach programu
14.489 zł, środki własne 3.623 zł,
- monitoring wizyjny w szkołach i placówkach dla Zespolu Szkół Licealnych w
Ustrzykach Dolnych. Wartość 16.549 zł, środki własne 3.311 z,
- w Specjalnym Ośrodeku Szkolno - Wychowawczym wyposażenie bazy
edukacyjnej terapełtyczno - rehabilitacyjnej w pomoc i sprzęt. Pozyskane środki
z PFRON w wysokości 64.704 zł, środki własne w kwocie 10.066 zł,
- częściowa wymiana stolarki okiennej i częściowy remont budynku
Bieszczadzkiego Zespołu Szkół Zawodowych środki własne 29.999 zł,
- w Domu Pomocy Społecznej modernizacja placów, dróg oraz ujęcia wody,
zakup zestawu sprzątającego. Pozyskano środki w PFRON w wysokości 30.000
zł,
- w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej - modernizacja
nawierzchni placu manewrowego i parkingu, wyłożenie kostką brukową.
wartość 55.000 zł. Pozyskano środki od Wojewody w wysokości 50.000 zł,
środki własne 5.000 zł. Zakup turbowentylatora o wartości 6.000 zł. Pozyskano
środki z Gminy Ustrzyki Dolne 5.000 zł, środki własne w wysokości 5.000 zł,
- budowa szybu windowego, dostawa montaż dźwigu hydraulicznego przy
budynku Szpitala Powiatowego, dostawa urządzeń dźwigowych, roboty



budowlane adaptacyjne wewnątrz budynku szpitala, budowa podjazdu dla
niepełnosprawnych oraz szybu windowego, roboty elektryczne, nadzór
inwestorski wartość: 561.456 zł. Środki pozyskane z PFRON w wysokości
150.000,00 zł. Gminy Lutowiska - 20.000,00 zł., środki własne 391.455,98 zł.
Redukcja zanieczyszczeń poprzez termomodernizację Szpitala Powiatowego w
Ustrzykach Dolnych,
- etap I - wymiana stolarki okiennej i drzwiowej w budynku głównym Szpitala
Powiatowego w dla SP ZOZ. Pozyskano środki z Gminy Ustrzyki Dolne w-
- adaptacja budynku przy ulicy Bełskiej na Urząd Starostwa -wymiana stolarki
okiennej i drzwiowej, wymiana posadzek, wymiana wewnętrznej stolarki
budowlanej, roboty malarskie, wymiana okładzin ściennych, instalacje wod.-
kan. wraz z białym montażem, wymiana instalacji elektrycznej na nową,
wykonanie nowej instalacji teletechnicznej, wykonanie nowej instalacji ppoż.
i alarmowej, inwentaryzacja i niezbędne wyposażenie
Wartość zadania 526.213 zł
Pozyskano 111.000
Wkład własny 415.213
- przebudowa modernizacja drogi powiatowej Ustianowa-Łobozew-Daszówka
wykonano renowacja rowów, przebudowa konstrukcji nawierzchni
umocnienie poboczy ustawiono bariery jednostronne
2 560720 - łączna wartość inwestycji
2 560 720 - środki pozyskane
Stabilizacja osuwiska i odbudowa odcinka drogi powiatowej Smolnik-
Zatwarnica w ramach zadania wykonano:
zabezpieczenie stabilności korpusu drogi, odbudowano odwodnienie poprzez
przebudowe przepustów drogowych ,odbudowa wlotów i wylotów przepustów
wykonanie koszy z siatki stalowej renowacja rowów i ułożenie ścieków
korytkowych umocnienie skarp, przebudowa konstrukcji nawierzchni
Wartość 772.572 zł.
Pozyskano 613.764 zł.
Wkład własny 158.808 zł.
- remont drogi powiatowej Nr 2304 R Polana - Lutowiska
W ramach zadania wykonano : renowacja rowów i oczyszczenie ścieków
betonowych, ścinanie zawyżonych poboczy, wykonanie podbudowy z tłucznia,
wyrównanie istniejącej podbudowy mieszanką mineralno-bitumiczną
Wartość zadania 249.744 zł.
Pozyskano 249.744 zł. ( od Marszałka Województwa)

ramach ożywienia turystyki transgranicznej poprzez modernizacje
przygranicznej sieci komunikacyjnej wykonano przebudowę dróg powiatowych:
Brzegi Górne - Dwernik ( 11,790 km )
Smolnik - Zatwarnica (4,890 km )
Wartość 2.793.106 zł.
Pozyskano 2. 194.903 zł.



Wkład własny 598.203 zł.
Z innych zadań wykonanych to: Wykorzystaj szansę - równaj do najlepszych
wykonywane przez Zespół Szkół Licealnych, Bieszczadzki Zespół Szkół
Zawodowych, Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy, Ognisko Pracy
Pozaszkolnej, Poradnia Psychologiczno _ Pedagogiczna 40.000 zł.
"Zero tolereancji dla przemocy w szkole" - realizacja Ognisko Pracy
Pozaszkolnej 36.267 zł
"Wzmocnienie i rozszerzenie specjalistycznej pomocy psychologiczno -
pedagogicznej" - tworzenie punktów konsultacyjnych Poradnia Psychologiczno
Pedagogiczna 5.515 zł
Zagraniczny program stażu i wymiany p.n. Leonardo da Vinci zrealizowany
przez Bieszczadzki Zespół Szkół Zawodowych 218.747 zł

Ad. 5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. opirua Komisji Rewizyjnej
o wykonaniu budżetu powiatu w 2007 r i przedstawienie wniosku dot.
udzielania absolutorium Zarządowi Powiatu.

Glos zabiera Pan Radny Wiesław Stebnicki

Komisja Rewizyjna spotkała się dwa razy. Pierwsze spotkanie odbyło się 17
marca br. na którym była obecna Pani Skarbnik, która zapoznała nas w stopniu
wystarczającym z wykonania budżetu za 2007 r. Następnie spotkanie było 8
kwietnia br. na którym wypracowaliśmy swoje stanowisko, czyli na podstawie
art. 16 ust. 3 ustawy dnia 5 czerwca 1998 r o samorządzie powiatowym Komisja
Rewizyjna po dokonanej analizie sprawozdania z realizacji budżetu powiatu za
rok 2007 przedstawionego przez Zarząd Powiatu uzupełnionego wyjaśnieniami
Skarbnika Powiatu, wyników kontroli przeprowadzonych w okresie
sprawozdawczym opiniuje pozytywnie wykonanie budżetu powiatu za 2007 r.
Budżet realizowany był prawidłowo. Nie doszło do naruszenia dyscypliny
finansów publicznych w zakresie wydatkowanych środków. Prawidłowo
realizowane były dochody. Zmiany w budżecie dokonywano zgodnie
z przepisami prawa. Przestrzegane były zasady zaciągania zobowiązań. Ponadto
zdaniem Komisji proces wydatkowania środków budżetowych charakteryzował
się gospodarnością, troską o mienie powiatowe, celowością oraz rzetelnością.

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady
Powiatu o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Ustrzykach Dolnych.



Ad.6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. opinia Komisji Budżetu,
Finansów i rozwoju Gospodarczego.

Głos zabiera Radna Jolanta Kopacz

Komisja Budżetu zapoznała się i przeanalizowała sprawozdanie z wykonania
budżetu za 2007 r. Na spotkanie Komisji zaprosiliśmy Panią Skarbnik, która
szczegółowo omówiła zrealizowany plan budżetu. Oprócz tego Komisja
każdorazowo opiniowała projekty zmian budżetu, które były proponowane
przez zarząd. Członkowie Komisji nie wnieśli żadnych zastrzeżeń co do
gospodarowania środkami finansowymi, jednogłośnie i pozytywnie
zaopiniowali wykonanie budżetu za 2007 r. Pojawiły się wnioski Komisji
Budżetu, które chciałam przedstawić iprosić o ich przyjęcie, a mianowicie:

1) w trakcie opracowywania projektu budżetu proponować realne kwoty
dochodów,

2) czynić starania o pozyskiwanie środków unijnych w większym zakresie
niż dotychczas,

3) kontynuować remont tego budynku. Ważnym elementem o czym mówił
Pan Starosta jest odwodnienie i adaptacja pomieszczeń piwnicznych na
archiwum, w którym będzie można przechowywać archiwalne akta
osobowe bezrobotnych,

4) wskazana jest też budowa windy przy tym budynku co usprawnia
osobom niepełnosprawnym załatwianie spraw w zlokalizowanych tu
instytucj ach,

5) ostatni wniosek to remont schodów wejściowych w tym budynku;
poprawi bezpieczeństwo i wygląd estetyczny.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Nie wiem w jaki sposób przyjąć te wnioski, czy w formie uchwały?

Głos zabiera Pani Sekretarz Janina Piekarska

Przegłosować i jako wnioski do protokołu.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy Pan Starosta odniesie się do tych wniosków?



Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Uważam, że trzeba wykonać te remonty, ale wszystko w miarę możliwości
finansowych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Jeżeli nie będzie głosów sprzeciwu to uznam, że wnioski został przyjęte.
Głosów sprzeciwu nie było.

Ad. 7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. opuua Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Rzeszowie dot. wniosku Komisji Rewizyjnej.

Głos zabiera Pan Wiceprzewodniczący Stanisław Kaczmaryk

Odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Opinia stanowi załącznik do protokołu.

Ad.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. dyskusja.

Głos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski

Chciałbym pogratulować całemu Zarządowi.

Głos zabiera Pani Radna Teresa Mikołajczak

Proszę o następujące wyjaśnienie mianowicie; w informacji Pana Starosty było
podane, że niższe dochody wynikają z mniejszych wpływów opłaty
komunikacyjnej. I tutaj w sprawozdaniu Pani Przewodniczącej Komisji Budżetu
jest podane, że opłata komunikacyjna uległa zmniejszeniu z 500 zł na 75 zł, a
Pan Starosta mówił, że jest poniżej kosztów własnych. Jaki to przepis każe
działać poniżej kosztów własnych, ale jeżeli taki przepis jest to należy dążyć
aby go zlikwidować. Mam jeszcze jedno pytanie mówił pan, że uczestniczyliście
w spotkaniach na których obecni byli Starostowie i Dyrektorzy szpitali z



najbliższych okolic w sprawie ochrony zdrowia czy możemy coś na ten temat
się dowiedzieć?

Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Opłata komunikacyjna 500 zł była 3 lata temu. Od 2 lat jest opłata w wysokości
75 zł. Na ostatnim spotkaniu Związków Powiatów Polskich ten temat był
poruszany i najprawdopodobniej w niedługim czasie ta opłata wzrośnie.

Glos zabiera Pani Anna Krystian Kierownik Komunikacji i Drogownictwa
Do października 2005r. opłatę za kartę pojazdu wydawaną dla pojazdów
rejestrowanych po raz pierwszy w Polsce w wysokości 500,00 zł, z tego tytułu
dochód od l-nej karty do budżetu powiatu wynosił około 420,00 zł. przeciętnie
w roku wydawano 230 szt. kart.

Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

W nawiązaniu do drugiego pytania to odbyły się dwa spotkania, na którym
starostowie spotkali się z dyrektorami szpitali. Łączy nas wspólna idea,
mianowicie zapewnić obywatelom ochronę zdrowia. Problem jest duży
i widoczny. Podjęliśmy wstępne, wspólne rozmowy, aby obrać wspólną politykę
w ochronie zdrowia. Trzeba pomyśleć jak wykorzystać środki zewnętrzne na
ochronę zdrowia, ale nim dojdzie do finałów rozmów to na bieżąco będę
informował Radę, ponieważ Rada Powiatu podejmuje decyzje. Pan Radny
Konopelski mówił o spółce. Są szpitale , które są spółkami a bardzo dobrze
funkcjonują,

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś pytania?
Więcej pytań nie było.

Ad. 9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. podjęcie uchwały w sprawie
absolutorium dla Zarządu Powiatu.

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do glosowania.



Udział w glosowaniu wzięło udział 15 radnych, 13 głosów "za", 2 głosy
"przeciwne"
Uchwała w załączeniu.

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Panie Przewodniczący Wysoka Rado. W imieniu Zarządu dziękuję za udzielenie
absolutorium. Jest to nasza wspólna praca, bo sam Zarząd niczego nie byłby
w stanie zrobić. Jest to wspólna praca Rady , Zarządu, dyrektorów jednostek.
Dziękuję również Pani Skarbnik, pracownikom, Burmistrzowi oraz Wójtowi
z Gminy Czarna za wsparcie fmansowe.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Chciałbym pogratulować Zarządowi , za wynik głosowania za pracę w roku
ubiegłym i mam nadziej, że ten rok będzie również udany.

Głos zabiera Pan Wiceburmistrz Jacek Przybyła

W imieniu Pana Burmistrz i Przewodniczącego Rady Miasta chciałbym
pogratulować całemu Zarządowi takiego wyniku i życzę jeszcze lepszego roku
niż ten co był.

Głos zabiera Pan Wójt Gminy Czarna Marcin Rogacki

Chciałbym przyłączyć się do gratulacji i myślę, że inwestycje, które
zaplanowaliście będą zrealizowane w 100%. Oczywiście przypominam
o drogach. W miarę możliwości będziemy pomagać i zawsze będziecie mogli na
nas liczyć.

Ad. 10

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. przyjęcie sprawozdania z pracy
Komisji Rady Powiatu.

Sprawozdania wpłynęły do Biura Rady.
Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tych sprawozdań?
Uwag nie było.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zatwierdzenia planów
pracy Komisji Rady Powiatu.

Plan pracy Komisji wpłynęły do Biura Rady, po przeanalizowaniu są one
podobne do tych z roku ubiegłego

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
u h" ały?

związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały a następnie przystąpiono do glosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad. 11 pkt. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu tj. podjęcie uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r

Glos zabiera Pani Skarbnik Barbara Pabis

Proponuje się zwiększyć budżet o kwotę 877.201,00 zł. Na tę kwotę składają się
dochody:
- 31.700,00 zł przeznaczona jest dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży
Pożarnej na należności dla żołnierzy zawodowych i nadterminowych,
- 850.000,00 zł na zakup samochodu dla potrzeb ratownictwa wysokościowego
z podnośnikiem SHD 25 dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej,
- 6.184,00 zł dochody Bieszczadzkiego Zespołu Szkół Zawodowych, ( własne)
- 25.000,00 zł szpital otrzymał dotację z Urzędu Gminy w Ustrzykach Dolnych
na drobne remonty,
- 12.140,00 zł to dochody wypracowane przez Specjalny Ośrodek Szkolno -
Wychowawczy,
- 2.641,00 zł są to dochody wypracowane przez Bieszczadzką Bursą Szkolna,
- 3.200,00 zł otrzymaliśmy na stypendia dla dzieci z byłych gospodarstw
rolnych
Razem to daje kwotę 930.865,00 zł
Natomiast w dziale 85202 Dom Pomocy Społecznej w Moczarach musimy
zmniejszyć dochody i wydatki o kwotę 53.664,00 zł jest to związane z ruchem



mieszkańców. Załącznik zmienianej uchwały określał limity wydatków na
program inwestycyjny na lata 2009 - 2010, który również winien być
dostosowany pod wnioski na pozyskanie środków finansowych z funduszy
unijnych na remonty dróg: Ustjanowa - Daszówka - Czarna oraz Wojtkowa -
Nowosielce Kozickie: Pierwsza wg kosztorysu kosztować ma 5.500.000,00 zł
(roboty wykonano już w 2007 r o wartości 2560.720,00 zł jako wkład własny)
Druga, której remont ma wynosić 2000.000,00 zł - chcemy uzyskać pomoc
w wysokości 1.400.000, a 600 tyś. zabezpieczyć ze środków własnych, dlatego
musimy ten załącznik dostosować do przedstawionego stanu.

Głos zabiera Pani Radna Jolanta Kopacz

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Regionalnego pozytywnie opiniuje ten
projekt uchwały.

Głos zabiera Pan Radny marek Andruch

Chciałbym zapytać po co my takie limity ustalmy.

Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Do 29 maja mamy złożyć wnioski do Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Podkarpackiego i jednym z załączników jest potwierdzenie, że
Rada wyraża zgodę. Pierwszy wniosek jest na drogę Ustjanowa - Daszówka. W
związku z tym, że są to programy inwestycyjne na lata 2009 - 2010 i ta
inwestycja będzie wykonywana w tych latach musimy wykazać, że takie środki
Rada zabezpieczy w swoim budżecie. Drugi wniosek jest na drogę Wojtkowa-
Nowosielce Kozickie całość zadania wynosi 2.000.000,00 zł, a wkład własny
600.000,00 zł.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad. llpkt. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak



Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie Powołania Rzecznika Praw Konsumentów.

Glos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Kończy się kadencja Powiatowego Rzecznika Konsumentów i proponuję aby
powołać Panią Anetę Orłowską - Sikorę na to stanowisko na cza nieokreślony .

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do glosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad. 11 pkt. 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie likwidacji I - go Liceum Profilowanego wchodzącego w skład
Zespołu Szkół Licealnych w Ustrzykach Dolnych.

Glos zabiera Pan Wicestarosta Zygmunt Krasowski

Na poprzedniej sesji podjęliśmy uchwałę o zamiarze likwidacji, natomiast teraz
po uzyskaniu pozytywnej opinii Kuratora możemy podjąć decyzję o likwidacji
tej szkoły, ponieważ od 2 lat nie ma naboru.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do glosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.



Ad. 11 pkt.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Ustrzykach
Dolnych dla uczniów po szkole gimnazjalnej.

Głos zabiera Pan Wicestarosta Zygmunt Krasowski

Jest to odpowiedz na pewne zapotrzebowanie. Ponieważ poprzednie liceum
zaoczne, które funkcjonowało było oparte na bazie uczniów, którzy ukończyli
klasę ósmą dawnej szkoły podstawowej, a w związku z tym, że nastąpiła
reforma systemu oświatowego i teraz edukacja podstawowa kończy się na
gimnazjum, następnie są szkoły maturalne, a jest pewna grupa ludzi, która
ukończyła edukację na poziomie szkoły gimnazjalnej natomiast z różnych
względów jest im potrzebne wykształcenie na poziomie ogólnym i aby nie
wysyłać ich do innych miast, a po rozpoznaniu sprawy przez Pana Dyrektora
Liceum Ogólnokształcącego Zarząd z Jego inicjatywy zdecydował na
założenie takiej szkoły, która by funkcjonowała przy Liceum
Ogólnokształcącym w Ustrzykach Dolnych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?

Głos zabiera Pan Radny Wiesław Stebnicki

Chciałbym zapytać czy to faktycznie będzie się ograniczać do absolwentów
gimnazjum czy jeżeli trafi się ktoś kto będzie miał tą ośmio - klasową szkołę to
będzie miał możliwość?

Głos zabiera Pan Dyrektor Arkadiusz Lupa

Mogą być pojedyncze przypadki w związku z tym zaproponowaliśmy w statucie
taki zapis, że taka osoba może też również kształcić się. Chciałbym też
wspomnieć, że mamy uzupełniające Liceum Ogólnokształcące dla absolwentów
Zasadniczej Szkoły Zawodowej i to jest szkoła dla absolwentów gimnazjum.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do glosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad. 11 pkt. 6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 2009 r.

Glos zabiera Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Joanna Szczepanik

Jest to wniosek konkursowy w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego
Programu Operacyjnego Kapitał ludzki. Czas trwania projektu to l kwiecień
2008 r do 31 grudzień 2009 r. Wniosek jest opracowany w ramach działania
poprawa profesjonalnego pośrednictwa w powiecie bieszczadzkim Wartość
projektu opiewa na kwotę 122 tyś. Na rok 2008 55.900 zł natomiast jako
dofinansowanie 46.300 zł. W roku 2009 jest to 66.100 zł, a doposażenie
stanowisk pracy 59.700.00 zł W ramach tego projektu będzie finansowane
zatrudnienie dwóch pracowników i finansowany zakup doposażenia miejsc
pracy tych osób.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do glosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwała podjęta jednogłośnie.
Uchwała w załączeniu.

Ad. 12

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak



Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. interpelacje i zapytania
radnych oraz odpowiedzi na nie.

Interpelacji i zapytań nie było.

Ad. 13

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.

Glos zabiera Pan Radny Ryszard Urban

Mam prośbę do Pana Konopelskiego, ponieważ to co powiedział źle odebrałem
mianowicie , że Wiesiek Cybruch "zapieprzył" myślę, że sprawa jest bardziej
złożona, nie ma człowieka nie może on się wybronić, a sprawa jest głębsza.

Glos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski

Jeżeli naruszyłem prawo to przepraszam Wieśka Cybrucha, ponieważ go bardzo
szanuję a jeżeli dojdzie do sporu w sądzie, proszę dać mi pełnomocnictwo.

Glos zabiera Pan Wicestarosta Zygmunt Krasowski

Na jednej z sesji została powołana Komisja, która miała zająć się propozycją
Herbu Powiatu Bieszczadzkiego i chciałbym przedstawić kilka propozycji
herbów. Herb musi opierać się na czterech barwach: czarnej, czerwonej,
błękitnej i może obejmować dwa metale srebrny i złoty.
Załącznik graficzny w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Chciałbym przypomnieć, że 3 maja br. o godz. 10.00 odbędzie się uroczysta
akademia w Ustrzyckim Domu Kultury, na którą wszystkich radnych serdecznie
zapraszam.

Ad. 14

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak



W związku z wyczerpaniem porządku zamykam XXI Sesję Rady Powiatu
w Ustrzykach Dolnych.
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